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PROTOKOLL HMS-KOMMITTÉN 

Diarienummer V2024/845 

Biologicentrum 

Datum 2024-03-14 

Protokoll. Kommittén för Hälsa-, Miljö- 
och Säkerhet (HMS-K) vid Biologiska 
institutionen och CEC 

Närvaro 

Närvarande ledamöter 

Henrik Wendel, Ordförande 

Carina Rasmussen Huvudskyddsombud ST 

Ragnhild Möller, Arbetsmiljösamordnare, N-fak, 

Wilhelm May, Skyddsombud, CEC 

Dennis Hasselqvist, lärarrepresentant, Ekologihuset 

Elisabeth Gauger, Sekreterare, Fastighetsgruppen på Biologi 

Wictor Clifford, Studerandeskyddsombud Miljövetenskap, MYS. 

Frånvarande ledamöter 

Ulf Arup, Arkivcentrum syd, Biologiska museet 

Anna Ekberg, T.f. admin. chef, CEC 

Luca Fassari, Studerandeskyddsombud Biologi, BUG 

Eric Warrant, lärarrepresentant, Biologihuset 

Doktorandrepresentant 

SACO-representant  

Johan Ohlin, Arbetsmiljöingenjör 

Caroline Schillén, HR-partner 

§ 1 Mötet öppnas 

Ordföranden förklarar mötet öppnat. 

§ 2 Utseende av justeringsperson 

Mötet utser Dennis Hasselqvist att justera dagens protokoll. 

§ 3 Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställes. 
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§ 4 Föregående mötesprotokoll 

Protokollet gås igenom, uppdatering av aktuella ärenden kommer i §5. 

Protokollet läggs till handlingarna. 

§ 5 Aktuella ärenden 

• HLR-utbildningarna på engelska ordnas i början av 2024, för 

både Biologiska institutionen och CEC. Henrik bokar och 

listar deltagare. Wilhelm May följer upp om CEC vill ha 

utbildningen. 

• Brandskyddsutbildning är obligatorisk, vilket det behöver 

informeras mer om. Finns teoretisk online-kurs i 

Kompetensportalen, och släckkurs praktiskt. Henrik ordnar 

släckkurs, som blir i 11 och 18 mars 2024 till att börja med. 

All museipersonal på Arkivcentrum syd gick på egen 

arrangerat utbildning 2023. Henrik Wendel bjuder in CEC vid 

nästa tillfälle. 

• Utrymningsövning ska göras en gång per år. Man kan ha 

teoretisk utrymningsövning också. Praktisk utrymningsövning 

ska genomföras i Biologihuset och i Ekologihuset i vår. 

Ansvarig: Henrik. 

• Adresserna till Sölvegatan kommer att bytas första juli 2024. 

Efter 10 juni börjar skyltar bytas. 

• IA anmälan. Masterstudent påbörjade ett experiment med ett 

CMR ämne på grund av bristande rutiner med riskbedömning. 

Generell säkerhetsrutin finns. Frågan om hur löser man 

information kring kemikaliers farlighet så den når ut till 

masterstudenter diskuteras. 

• Doktorandkåren har nyligen gjort en enkätundersökning kring 

doktoranders mentala hälsa. Henrik Wendel delar resultat när 

det kommer och då diskuteras det i gruppen. Dennis 

Hasselqvist tar upp sviterna efter pandemi och att det 

fortfarande påverkar doktoranderna. 

• Många flyttar diskuteras på institutionen. Flytt av CEC, N-

fak-Biblioteket, LP3 samt Biologihus B, C och D. ROK görs 

separat för varje ärende. Wilhelm May och Carina Rasmussen 

redogjorde för arbetet och omständigheterna med ROK för 

flytt av CEC. 

• Wictor Clifford informerar om söndriga möbler i Tundran. 

Henrik Wendel fixar skadorna. 
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• Carina Rasmussen informerar om luftmätning som är gjord i 

Tundran 

§ 6 Meddelanden och information från avdelningarna 

Sammansättningen av HMS-kommittén kommer att förändras. 

Prefekten och avdelningscheferna kommer att ingå som 

arbetsgivarrepresentanter. Ragnhild Möller informerar om att 

mandatperioden för HMS kommittén blir 2024-04-01–2026-12-31. 

Dekan kommer utse ordförande, inte alla ledamöterna i HMS 

kommittén. 

§ 7 Nyheter från universitetsadministrationen 

• Alla skumbrandsläckare som eventuellt innehåller PFAS 

kommer löpande att bytas ut. 

• Ragnhild Möller informerar från LSK möte. 

• WC berättar om en undersökning av studenter på fakultetsnivå 

Are you Ok. 

• Ragnhild Möller informerar om HMS nätverksmöte. Nästa 

möte är den 18 april med temat Kris. 

• Henrik Wendel informerar om Grupp för intendenter på N-fak 

för att samordna husfrågor. Första mötet är den 9 april. 

§ 8 Övriga frågor 

Studerandeskyddsombud bör få sammanträdesarvode för deltagande i 

HMS-kommittén. Henrik tar upp detta med nya studierektorn för GU, 

och prefekten, Anna tar upp det med CEC. 

§ 9 Kommande sammanträde 

§ 10 Sammanträdet avslutas 

Ordföranden förklarar sammanträdet avslutat. 

Vid protokollet 

Elisabeth Gauger 
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Justeras 

Dennis Hasselqvist, lärarrepresentant 

Henrik Wendel, ordförande 
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